
Zápisnica
napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári

konané dňa 28. 6. 2012

Prítomní:

MVDr. Július Balog, MUDr. Radovan Baník, Marián Bodnár, Mgr. Martina Brisudová,  
MUDr. Miroslav Garaj,  MUDr. Jana Gasperová, Mgr. Pavel Jánošík, Edita Klembasová,  
František Kuzmáni, Pavol Sihelský

Ospravedlnení:                          Ľuboš Kučera, Ing. Jozef Žilík, Mgr. Jozef Vretenička

Primátor:                                   Pavel Gavalec               
Prednosta:                          Ing. Pavel Olšiak
Hlavná kontrolórka:                 Iveta Lakotová
Zapisovateľka:                          Marta Kupčeková

II.

     Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta Pavel Gavalec, ktorý  
privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 10 poslancov a pre-  
to je uznášaniaschopné.

Za overovateľov navrhol :       MVDr. Július  B A L O G
                                                            František  K U Z M Á N I
Hlasovanie: Kto je za uvedený návrh?
10 za                                                   -  proti                                        - sa zdržal hlasovania 
  
Do návrhovej komisie odporučil  zvoliť:
                                       Mgr. Martinu BRISUDOVÚ         
                                      Mgr. Pavla JÁNOŠÍKA
                                              Pavla SIHELSKÉHO
Hlasovanie: Kto je za uvedený návrh?
10 za                                                 -  proti                                        - sa zdržal hlasovania    
  
P R O G R A M :
1. Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu mesta za r. 2011
2. Záverečný účet mesta za r. 2011
3. Návrh na vyradenie majetku MsPS
4. Hospodárenie mesta za I. Q 2012     
5. Hospodárenie MsPS za I. Q 2012
6. Návrh na schválenie II. zmeny rozpočtu na r. 2012
7. Prejednanie upozornenia prokurátora č. Pd 104/12 – 3
8. Schválenie Dodatku k Rokovaciemu poriadku Mestského zastupiteľstva v Poltári
9. Opätovné prerokovanie protestu prokurátora č. Pd 89/12 - 6 k bodu programu Zrušenie  
    uznesenia MsZ č. 2/2012
10. Návrh na schválenie VZN o sociálnych službách a stanovení výšky úhrad za sociálne  
      služby
11. Plány činnosti MsR, MsZ a hlavnej kontrolórky mesta
12. Správa o vývoji nezamestnanosti v meste Poltár
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13. Schválenie odpredaja bytu č. 17 v bytovom dome č. 694
14. Žiadosť o odpredaj pozemkov mesta Sklárska ul. - p. Botka
15. Žiadosť o odpredaj pozemkov mesta Sklárska ul. - prekrytá terasa - p. Botka
16. Zámer prenájmu pozemku -  Nociarová
17. Spôsob prenájmu pozemku - Nociarová
18.  Pridelenie bytu – Brandová
19. Odpustenie nájomného - Karlík
20. Finančný príspevok pre Slov. rybársky zväz
21. Žiadosť o prenechanie nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta do nájmu, alebo jeho odpredaj -  
      Trčan
22. Odmeňovanie bezpríspevkových darcov krvi
23. Udelenie Ceny mesta
24. Záznam z kontroly využitia účelovej dotácie pre Slovenský Červený kríž – miestny spolok
      Poltár za r. 2011
25. Záznam z kontroly využitia poskytnutej dotácie z rozpočtu mesta pre Kynologický oddiel v  
      Poltári za r. 2011
26. Záznam z vykonanej kontroly využitia účelovej dotácie pre Slovenský zväz
      protifašistických bojovníkov za r. 2011
27. Záznam z kontroly využitia účelovej dotácie pre TJ Sklotatran Poltár za r. 2011
28. Záznam z kontroly využitia dotácie pre Volejbalový oddiel Poltár za r. 2011
29. Záznam z vykonanej kontroly využitia poskytovanej dotácie pre ZO SZZP v Poltári za r.
     2011
30. Záznam z kontroly využitia poskytnutej dotácie pre MO Jednota dôchodcov v Poltári za r.  
      2011
31. Správu o kontrolnej činnosti činnosti hlavného kontrolóra za r. 2011
32. Záznam z vykonanej kontroly Spoločného obecného úradu a prehľad činnosti Spoločného
      obecného úradu v Poltári
33. Správu z kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami so zameraním na zákonnosť,
      hospodárnosť a efektívnosť vynakladania financií v prospech výchovno-vzdelávacieho
      procesu žiakov ZŠ, Ul. školská Poltár
34. Záznam z kontroly používania finančných prostriedkov na preplácanie stravného
35. Záznam z vykonanej kontroly hospodárenia a činnosti Spoločného školského úradu
       v Poltári za r. 2011
36. Správu z kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami so zameraním na  
       zákonnosť, hospodárnosť a efektívnosť vynakladania financií v prospech výchovno-
       vzdelávacieho procesu žiakov Základnej školy, Slobody Poltár
37. R ô z n e
38. Diskusia
39. Záver

Primátor navrhol bod č. 10 vypustiť z rokovania, nakoľko sa zmenil zákon a do bodu rôzne 
doplniť pridelenie bytu – Talánová.

MUDr. Banik
- navrhol ako prvý bod rokovania informatívnu správu o výjazdovom zasadnutí vlády SR 
v Poltári a o zasadnutí VÚC.
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p. Klembasová
- chýba správa o činnosti primátora od posledného MsZ

primátor
- čo má s tým MsZ spoločné? Mne MsZ nemôže dávať úlohy.

p. Klembasová
- ty si nepodpísal uznesenie?

primátor
- nie

p. Klembasová
- ale to nie je dobre, to sa malo riešiť na MsR a na MsZ

primátor
- mne MsZ ukladať nemôže

Hlasovanie:
Kto za to, aby sa MsZ riadilo predloženým  programom doplneným o návrhy?
10 prítomných
8 za                          - proti                   Klembasová a MUDr. Garaj sa zdržali hlasovania

1. Informatívna správa výjazdovom zasadnutí vlády SR v Poltári a o zasadnutí VÚC
   Potom prečítal primátor mesta informatívnu správu zo zasadnutia vlády SR.

Diskusia:
Mgr. Jánošík
- chcel konkrétne vedieť, kam pôjdu financie 246.000 €

primátor
- na spojenú školu, pretože je jediná v okrese a hrozilo, že ju presťahujú buď do Rimavskej  
Soboty, alebo do Lučenca. Financie pôjdu na jej opravu.

MUDr. Garaj
- boli uvolnené finančné prostriedky na dostavbu polikliniky. Chcel vedieť, ktorá je to stavba 
a v akom je štádiu.

primátor
- to je bývalá jedáleň. 2, alebo 3 x to bolo na MsZ a teraz sa správate tak, ako keby ste  
o ničom nevedeli.

MUDr. Garaj
- v akom je štádiu

primátor
- prečítal uznesenie vlády SR č. 242/2012, kde Ministerstvo financií poukazuje 500.000 € na 
dostavbu polikliniky. Dotácia je účelovo určená na kapitálové výdavky na dostavbu 
polikliniky.
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MUDr. Garaj
- v akom štádiu je stavba

primátor
- prebieha verejné obstarávanie. Do 30 dní by malo byť stavebné povolenie.

p. Bodnár
- chcel vedieť, či postačí suma 500.000 €

primátor
- je dostačujúca.  746.000 € bola cenníková cena a je presvedčený, že súťažami zídeme pod 
500.000 €.

p. Bodnár
- čiže nie je predpoklad, že budeme potrebovať ďalšie financie?

primátor
- nie

MUDr. Gasperová
- s koľkými ambulanciami sa počíta?

primátor
- počíta sa so 16, chceli sme 18, ale nespracú sa

MUDr. Gasperová
- či má mesto predzmluvne zabezpečené lekárov?

primátor
- áno má

MUDr. Gasperová
- či môžu vidieť zmluvy

primátor
- to vás nemusí zaujímať

MUDr. Gasperová
- chceme, aby tu ľudia mali odborné ambulancie, ktoré tu nie sú. Neakceptujem to, že sa tam 
budú premiestňovať nejaké ambulancie, ktoré sú v meste. To musí byť zmluvne podchytené,  
ide to cez poisťovňu. Stačí, keď tam bude 6 odborných ambulancií.

primátor
- tieto budú, aj rontgen a sono

MUDr. Gasperová
- ak kolegovia majú zmluvu, je za a podporí všetky návrhy, ale pokiaľ tápeme v nejakej  
neistote, tak sa jej to nepáči
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primátor
- to sa nemusíte báť

p. Klembasová
-chcela vedieť,  v akom časovom horizonte to bude uskutočnené

primátor
- k 1. 1. 2013 by sme mali strihať pásku, ale keď nie, tak najpozdejšie 1. 4. a budú tam všetci  
doktori, ktorých potrebujeme

Potom Ing. Olšiak podal informatívnu správu o zasadnutí BBSK.
Konštatoval, že najdôležitejší bod bola stratégia zdravotníckych zariadení. Rozoberala sa sieť  
zdravotníckych zariadení, kde sa vyjadrovali jednotliví riaditelia a manažéri k problému 
zdravotných sestier a tieto veci sa budú musieť prehodnotiť.
Čo  sa týka nášho regiónu, bolo prijaté uznesenie, že do konca roka by mala byť urobená 
cesta okolo kúpaliska. BBSK má tiež pripraviť rekonštrukciu dvoch ciest: Breznička –  
Cinobaňa a Poltár – České Brezovo.
Bol bod programu sociálno – ekonomická situácia v okrese Poltár, kde vystúpil aj s takými  
vecami ako je zdravotníctvo, nezamestnanosť, cestná infraštruktúra. Veľký dôraz kládol na  
nezamestnanosť. Aj p. predseda BBSK prisľúbil pomoc, ak to bude možné, pritiahnuť sem 
investorov. Nezamestnanosť v týchto troch okresoch sa pohybuje okolo 27 – 33 %. Hoci mesto 
nie je priamo zainteresované do vlastníctva sklární, obracajú sa na mesto. Mesto vystupuje  
v úlohe sprostredkovateľa, na nás sa obracajú ľudia, ktorí chcú niečo sem doniesť a rovnako 
aj správca. Ing. Olšiak konštatoval, že nechce dávať nejaké ilúzie, ale posledné jednania  
vyzerajú tak, žeby sa to mohlo pohnúť vpred a behom 2 týždňov, alebo mesiaca, by malo byť  
zrejmé, či investor, ktorý nie je oficiálne pomenovaný, bude mať záujem.

primátor
- všetci starostovia sedeli na klube starostov a nenašiel sa človek, ktorý by nechcel  
polikliniku. Na základe toho bolo prijaté uznesenie vlády.

p. Klembasová
- tým pádom dostal financie okres

primátor
- mesto, ale pre celý okres, lebo Poltár je spádová oblasť. Budova bude patriť mestu.

MVDr. Balog
- chcel vedieť, či aj VÚC poskytne pomoc pri poliklinike

prednosta
- predseda by chcel pomôcť pri poliklinike. VÚC, ktorá peniaze pri starej poliklinike získala,  
už ich nemá a investícia do starej polikliniky by bola značná
Deklaroval, že čo sa týka prístrojov a vybavenia, je balík na rôzne veci, pokiaľ zariadenie  
bude, na prístroje, ktoré nie je lacné sa nám bude snažiť maximálne pomôcť. My sme na 
jednaniach v utorok mali človeka, ktorý má svojich lekárov a zazmluvní, má svoje limity. Je  
prísľub na rontgen, sono a denzitometer. Ambulancie sa upravovali tak, aby spĺňali  
podmienky, aby sa nestalo, že nám hygienici budú robiť problémy.
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MUDr. Gasperový
- my nemáme prístup k týmto dokumentom?

prednosta
- nie je to tajomstvo, môžeme sa stretnúť s týmto človekom. Dnes nemohol prísť.

p. Klembasová
- čo sa týka výstavby komunikácie Zvolen – Košice, či sa neplánuje cesta na Nové Hony?

prednosta
- zatiaľ nie
 
primátor
- na klube starostov určili priority: poliklinika, triediaca linka pre odpad a bazén

p. Klembasová
- investori prídu a cesty sú zlé

Mgr. Brisudová
-o tejto ceste snívame už dávno, je to 9 km úsek. Možno my, ako poslanci, by sme si to mohli  
dať ako prioritu. Je to krátky úsek a boli by sme v centre diania. Keď k nám teraz  
prichádzajú, je tam mnoho zákrut. Je to výzva pre mesto. My by sme mali, ako spádová 
oblasť, zamestnávať ľudí z regiónu.

p. Klembasová
- určite by nás podporila aj Kokava, lebo by im to pomohlo v turizme.

MUDr. Garaj
- sa vrátil k poliklinike, že nie je pravda, že beží stavebné povolenie, lebo sa mu zdá, že  
neexistuje ani projektová dokumentácia.

prednosta
- p. Garaj asi nepochopil, je tam projektová dokumentácia na prestavbu internátu na byty. Na 
toto už existuje, beží stavebné konanie, zmena účelu. To sú tie projekty, ktoré boli vytknuté.

primátor
- je rád, že sme ich spravili, lebo vláde by nebol mal čo predložiť. Takto sme dostali 500.000 €  
na polikliniku Poltár. A maximálne vyjdeme v ústrety občanom mesta. Vy, čo ste boli proti  
tomu a ste proti tomu, si beriete zodpovednosť sami, že ste sa takto k tomu postavili.

p. Klembasová
- p. primátor, vyprosíme si to, aby si takto hovoril. Ja nemám problém s projektami. Zákon 
o finančnom účtovníctve jasne hovorí, že primátor nemá právo vynaložiť finančné  
prostriedky, okrem toho, čo je schválené do určitej hranice, pokiaľ to nemá schválené 
v zastupiteľstve a ty si robil svojvoľne.
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p. Sihelský
- keď si spomenieme aj na bývalých primátorov, zariskovali, nebolo podľa predpisov  
a postavili budovy a činžiaky

Mgr. Jánošík
- všetci chcú, aby bola poliklinika, aby sme nemuseli chodiť do Lučenca. Každý vie, ako je to  
cestovať s deťmi. Tu je priestor, kde sa to môže rozoberať otvorene. Ja som za jednoduché  
úsporné riešenie, aby tu bolo 10,  aj 20 lekárov. A teraz dávam návrh, aby sme odsúhlasili aj  
15 mil. na dostavbu pavilónu, ale ani cent viac. Potom treba hľadať ďalšie financie, ak bude 
málo. Predtým boli odhady 750.000 €. Tu nepríde sponzor, aby nám pomohol. To vytiahneme 
od ľudí na daniach, aby sme dostavbu zaplatili. Je za to, aby poliklinika fungovala. Aby ľudia  
boli spokojní. VÚC by nám mala pomôcť, lebo to zanedbala, predala nám polikliniku. Bol by  
rád, keby sa do budúceho zastupiteľstva predložili s lekármi zmluvy, aby bola istota.

primátor
- v konečnom dôsledku zodpovedá za to on. Vy ste to tu nechceli. Postaral sa o to, aby vyšiel  
v ústrety všetkým starostom a sú to účelové prostriedky.

MUDr. Garaj
- keď sa občanom budú zvyšovať dane, tak sa poďakujú. Ja takisto zastupujem občanov.

Mgr. Jánošík
- požiadal o zápis, že on osobne a ostatní poslanci sú za to, aby sa vybudovala poliklinika 
a nikdy proti ani neboli, ani nebudú

Mestské zastupiteľstvo vzalo informatívne správy ako aj prijatie finančných prostriedkov  
z rezervy vlády SR na základe uznesenie č. 247 zo 6. 6. 2012 pre Mesto Poltár na  
dobudovanie polikliniky v sume 500.000 € a tým aj následnú rekonštrukciu polikliniky  
v Poltári na vedomie.

2. Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu mesta za r. 2011
  Konštatovala, že stanovisko predkladá na základe podkladov z ekonomického oddelenia. Bol  
prevedený audit,  ktorý žiadne výhrady nemal.  Zistila,  že koncom roka 2011 neboli  v MsZ 
schválené  určité  finančné  operácie.  Auditori  neboli  informovaní  o týchto  skutočnostiach.  
Z mesta mali ísť podklady tejto auditorskej firme úplné, pravdivé. Podrobne je to rozpísané.  
Záverečný účet doporučuje schváliť s výhradou a výhrady sú uvedené v správe.

primátor
- informoval aj prítomných občanov o tom, že sa jedná o tri faktúry:
1. projektová dokumentácia na polikliniku
2. múzeum bolo v dezolátnom stave, vymenili sa okná. Keby boli drevené, tak to poslanci  
schvália, ale za to, že sú plastové, tak nie.
3. vyplatenie p. Sekulu 1.200 €, ktorý bol stavebný dozor na domove dôchodcov. Keby to bol  
dal na súd, museli by sme vyplatiť 8.900 €. Aké by to bolo hospodárenie?
Tieto tri veci sú s výhradami. Nepáčia sa poslancom.
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p. Klembasová
- nikto nepovedal, že do múzea okná nechceme. Primátor chcel telefónne číslo, že zavolá do 
Trebišova, za čo by ich urobili. Nikto nebol proti, aby sa robili. Na najstaršej 250 ročnej  
budove by plastové okná nemali byť.  Ty si to urobil bez zastupiteľstva. Nemal si právo to  
robiť. Dohodli sme sa, že zistíš,  koľko stoja drevené a plastové a zídeme sa.

primátor
- toto bolo treba spraviť. Ani z metra nerozoznať, či sú drevené, alebo plastové.

p. Klembasová
- keď sa priestory uzavrú plastovými oknami, všetko plesnivie. Drevené okná by zachovali  
historickú hodnotu.

hlavná kontrolórka
- máme zásady hospodárenia. Primátor môže rozhodovať do výšky 1.700 €. Tieto sporné veci  
presiahli výšku. Nikto nepovedal, že sa nespravia. Najskôr sa mali posúdiť v zastupiteľstve.  
Za stavebný dozor môžem povedať, že nie je to pravda, čo povedal p. primátor, pretože 5  
rokov máme na prokuratúre a polícii trestné podanie kvôli domovu dôchodcov, kde došlo  
k neoprávnenému vyplateniu finančných prostriedkov na faktúrach vo výške, myslím, že to  
bolo 1.700.000 Sk, ktoré podpisoval p. Sekula s tým, že to boli neoprávnené výdavky. Čiže my 
sme mu vyplatili za stavebný dozor, že sme navyše neoprávnene vyplatili faktúry na domove  
dôchodcov. Stačilo podať na súd odpor a odôvodniť jednou vetou, že prebieha trestné konanie  
a do tej doby vyplatené nebude. Čo sa týka sporných faktúr, neboli dodržané postupy.
Pred realizáciou sa malo posúdiť, nikto nebol proti.

MUDr. Garaj
- na základe podkladov kontrolórky, zákon bol porušený a neoprávnene boli využité finančné 
prostriedky

MUDr. Baník
- nesúhlasí v tom, že vôbec nešlo o to, aké boli okná.  Boli čerpané finančné prostriedky  
z rozpočtu v rozpore so zásadami hospodárenia.
Množstvo ďalších vecí, na základe primátorovho správneho rozhodnutia, schválili dodatočne,
lebo bola vysvetlená akútna investícia.
Toto boli tri veci, ktoré v danom momente nebolo potrebné vyplácať a keď by ich bolo 
potrebné vyplácať, mohlo sa zvolať tri dni pred zasadnutím zastupiteľstvo a dať si ich schváliť  
po vysvetlení.

primátor
- som si vedomý, že sa spravila aj chyba a túto chybu naprávame. Kým ekonomické oddelenie
nepodpíše, že sú finnacie v rozpočte, nič sa nerobí. Týchto chýb sa vyhýbame.

Mgr. Brisudová
- ide o schválenie záverečného účtu bez výhrad, alebo s výhradami. Ak bude s výhradami,  
treba presne zadefinovať opatrenia. Pred 2, alebo 3 rokmi, ako občianku mesta mimoriadne 
nahnevalo, keď primátor Rončák sa rozhodol, že svojvoľne prihodí. Išlo o 5 mil. Sk na 
rekonštrukciu. Bol to nesprávny krok.
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p. Sihelský
- sa mu páči, že si p. primátor priznal chybu. Len aby sme do múzea aj chodili a nejakým 
spôsobom donútili aj učiteľov. Dobre, že sa urobili okná. Možno, že to museli riešiť dosť  
rýchlo a preto tie chyby.

p. Bodnár
- projekty, ktoré boli vypracované, bude možné využiť na stavbu?

primátor
- samozrejme. Privítal riaditeľa regionálneho rozvoja pre stredoslovenský kraj. Boli na 
ministerstve financií. Pýtali sa, či do týchto kapitálových výdavkov môžme zahrnúť tieto  
projekty a všetky výberové konania. Povedali áno, je to spojené so stavbou. Z 500.000 € sa 
vráti okolo 5.300 €.

p. Bodnár
- čiže tým pádom sa navýši rozpočet  a prídu späť

hlavná kontrolórka
- my teraz hodnotíme rok 2011 a nie to, čo bude tohto roku

p. Štrbová
- čo sa týka projektov, ide o sumu 5.330 €, len to ide o dielčie sumy, ktorá ani jedna 
nepresiahla sumu 1.700 €.
Taktiež suma vyplatená Ing. Sekulovi, prišiel platobný rozkaz zo súdu. Mala som platobný 
rozkaz podpísaný prednostom a primátorom, taktiež išlo o sumu do 1.700 €. Bolo mi 
povedané, že darmo budeme dávať odvolanie, môžeme byť radi, že penále platíme len od 
októbra 2010. Bolo to v máji minulý rok, kedy som nastúpila a ja som za domov dôchodcov  
nevedela. Mala som to podpísané, tak som to uhradila.

MUDr. Baník
- navrhol ukončiť diskusiu

Mestské zastupiteľstvo berie stanovisko hlavnej kontrolórky na vedomie.

3. Prejednanie upozornenia prokurátora č. Pd 104/12 – 3
4. Schválenie Dodatku k Rokovaciemu poriadku Mestského zastupiteľstva v Poltári
5. Opätovné prerokovanie protestu prokurátora č. Pd 89/12 - 6 k bodu programu Zrušenie  
    uznesenia MsZ č. 2/2012
   Zasadnutia MsZ sa zúčastnil aj prokurátor OP JUDr. Martin Ľupták.

JUDr. Ľupták
- čo sa týka môjho upozornenia protestu prokurátora, sú to dve veci. Vysvetlil, ako k tejto  
situácii došlo a čo prokuratúra od MsZ očakáva. Prvý bol protest prokurátora proti uzneseniu  
MsZ v Poltári. Jedná sa o uznesenie, ktorým bola odvolávaná hlavná kontrolórka mesta  
Poltár. Proces bol podaný z procesných dôvodov, to znamená bol podaný z toho dôvodu, že 
mimoriadne zasadnutie MsZ od 31. 3. 2010 neexistuje. Zároveň nebol zákonným spôsobom 
zverejnený program MsZ a z tohto dôvodu sa občania mesta nemohli oboznámiť s programom 
rokovania MsZ. Protest prokurátora proti tomuto uzneseniu nebol podaný z hmotno právnych
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dôvodov, to znamená že prokuratúra nezasahuje a nevyjadruje sa k tomu, či bolo rozhodnutie 
o odvolaní, alebo o neodvolaní hlavnej kontrolórky správne. Tu bol dôvod procesný. To 
znamená, že program nebol zverejnený spôsobom, ktorým mal byť, tri dni pred zasadnutím 
MsZ, aby mohli byť občania mesta oboznámení s programom. Následne došlo k situácii, ktorá 
ho prekvapila, pretože došlo k hlasovaniu MsZ tým spôsobom, že niektorí poslanci hlasovali  
za, niektorí proti, niektorí sa zdržali a niektorí sa nevyjadrili. Nevyjadrenie sa poslanca pozná 
len MsZ v Poltári. Pretože ostatné MsZ a NR poznajú inštitút taký, že vyjadriť sa za, proti  
a zdržať sa hlasovania a ak sa poslanec odprezentovaný pred hlasovaním nevyjadrí, alebo 
nevyužije žiadny prostriedok na vyjadrenie, sa má za to, že sa zdržal.
Z tohto dôvodu došlo k upozorneniu prokurátora, pretože rozhodnutím, ktorým bol  
prejednaný protest prokurátora, teda nebolo mu vyhovené, nebolo prijaté zákonným 
spôsobom a nebolo zrejmé, či MsZ vyhovelo, nevyhovelo, alebo akým spôsobom s protestom 
prokurátora naložilo. Následne bolo podané upozornenie prokurátora na to, že je nesúlad
rokovacieho poriadku, jednak nesúlad z toho dôvodu, že mimoriadne schôdze ako inštitút  
zvolania nečakaného zastupiteľstva neexistuje. Môžete si ho nazvať mestským mimoriadnym 
zastupiteľstvom, ak nie je v pláne zastupiteľstiev. Nazvať sa môže, ale nemá žiadny procesný 
dopad na to, kedy má byť zverejnený program MsZ, ani akým spôsobom sa má na tom MsZ 
konať. Druhá vec je, a to nie je skúsenosť len z tohto, robí prezentáciu len na začiatku MsZ,
Nie pred každým rozhodnutím. Môže sa stať, že niektorý poslanec odíde, môže sa stať má 
zdravotné problémy, z nejakého dôvodu sa nezúčastní hlasovania, alebo nemá vôľu zúčastniť  
sa na hlasovaní, to musí byť v zápisnici zrejmé. Nemôže sa meniť kvórum poslancov, ktorí  
hlasujú, v priebehu hlasovania bez toho, aby to bolo v zápisnici zachytené. To znamená, že 
tam bola výtka, upozornenie prokurátora z toho dôvodu, že pred každým hlasovaním MsZ je  
nutné vykonať prezentáciu, aby bolo zrejmé, koľkí poslanci sa hlasovania zúčastnili, koľkí  
boli za, proti a zdržali sa hlasovania. A zároveň na predídenie rôznym nejasnostiam, ktoré by  
mohli pri hlasovaní vznikať, aby sa upravil spôsob hlasovania tak, ako je to upravené  
v zákone a v rokovacom poriadku NR SR a to tým spôsobom, že ak poslanec nevyužije svoje  
právo vyjadriť sa za, proti, alebo sa výslovne zdržať, ak sa zúčastní hlasovania, má sa za to,  
že sa zdržal hlasovania. Jednak je to preto, aby sa predchádzalo sporom, ktoré by pri  
preskumávaní mohli nastať, pretože skutočne ak sa poslanec odprezentuje a nezahlasuje,  
nijakým spôsobom sa nevyjadrí, nie je zrejmé, či je to uznesenie prijaté zákonne, alebo 
nezákonne. Mám za to, že nie je prijaté ani za, ani proti, ani zdržal sa hlasovania. Takže  
z tohto dôvodu bolo dané upozornenie prokurátora na to, aby ste si upravili rokovací  
poriadok v súlade so zákonom o obecnom zriadení, to znamená zrušiť mimoriadne  
zasadnutia, zároveň si upraviť rokovací poriadok aby bol v súlade a aby bolo zrejmé akým 
spôsobom poslanec hlasuje a aj koľko poslancov sa zúčastňuje hlasovania. Zároveň bolo 
dané upozornenie na to, že to rozhodnutie o proteste prokurátora, ktorý bol daný predtým, nie  
je zákonne prijatým rozhodnutím, lebo vaše rozhodnutie môže mať dva následky, buď 
vyhoviete protestu prokurátora a uznesenie zrušíte, vyhoviete protestu prokurátora, alebo 
zmeníte, to je na vás, alebo nevyhoviete protestu prokurátora v tom prípade prokurátor, alebo 
prokuratúra, ktorú zastupujem ja,  ide do správnej žaloby na krajský súd, kde žalobou 
napadnem vaše uznesenie z dôvodu, ktoré sú uvedené v proteste prokurátora. To sú spôsoby,  
ktorými môžete vy rozhodnúť. Prokuratúra tu nie je na to, aby posudzovala vašu úvahu nad 
konaním kohokoľvek. Proces bol podaný len z procesných dôvodov. Vy ako zastupiteľstvo 
môžete vyhovieť protestu prokurátora, alebo nevyhoviete je to na vás, s tým, že program bol  
zverejnený, viete o čom sa hlasuje a môžete buď len pôvodné rozhodnutie zrušiť, alebo ho 
nahradiť iným rozhodnutím. Ak chcete vyhovieť protestu prokurátora, ak nechcete vyhovieť  
protestu prokurátora, tak sa ďalej na túto tému ďalej baviť nemusíme. Čo sa týka  
upozornenia prokurátora, toto stačí vziať na vedomie, prípadne ak idete upravovať rokovací
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 poriadok tak v zmysle upozornenia, ak nejdete, je tam ďalší postup. V prípade, ak by ste  
o tom nerozhodovali, je tam žaloba na nečinnosť, kedy by som ako prokurátor musel žiadať  
aby vám bolo prikázané súdom.

MUDr. Baník
- konštatoval, že v druhom proteste bolo uvedené, že keďže nie je v našom rokovacom 
poriadku uvedené, že sa treba prezentovať pred každým hlasovaním a iný spôsob hlasovania,  
prokurátor píše, že sa berie analogicky rokovací poriadok NR SR. To znamená, že iný spôsob 
hlasovania sa berie ako zdržanie hlasovania. Ten, kto nehlasuje a je prítomný, keďže bolo na 
začiatku vykonané podľa nášho rokovacieho poriadku, tí, čo nehlasovali, sa vlastne zdržali  
hlasovania.

JUDr. Ľupták
- práveže to je sporná otázka, ktorá vznikla. Keby to išlo na súd a bolo preskúmané súdom,  
keď vy nemáte vlastnú právnu úpravu, toto je len analógia, ktorá sa dá použiť. Naznačil,  
akým spôsobom je to upravené inde. Pre čistotu veci by to bolo potrebné upraviť, podľa jeho 
názoru, ak poslanec nehlasuje, má sa za to, že sa zdržal. Pri preskúmavaní súdom, môže byť  
napadnuté z toho dôvodu, že nie je zrejmé, či bolo prijaté zákonným spôsobom. Keď ste  
rozhodli o proteste prokurátora, z toho nebolo zrejmé, či bolo zákonným spôsobom prijaté.
Nedalo sa zákonným spôsobom dopracovať k tomu, že vyhovujete.

Mgr. Brisudová
- nevie, ako na tom boli zaangažovaní poslanci, lebo oni nezvolávajú a nezverejňujú 
zastupiteľstvo. Zverejňuje sa spôsobom v mieste obvyklým na úradnej tabuli, alebo na webe.  
Poslanci prídu a rokujú. Čo sa týka upozornenia, dostali sme návrh na zmenu rokovacieho 
poriadku. Poltár nie je jediné MsZ, podľa jej úvahy, kde poslanci sa zaprezentujú a nehlasujú.  
Takéto obštrukcie sa robia aj v iných MsZ. Mohlo by to byť tak, ako hovorí prokurátor, že ich  
hlasovanie bude, ako keby sa zdržali hlasovania.

JUDr. Ľupták
- nevie o tom, aby sa takto hlasovalo v okrese Lučenec, alebo Banskobystrickom kraji.

Mgr. Brisudová
- v tomto prípade sa stačí pozrieť na zápisnice na webe z hlasovania iných MsZ, kde sú  
zaprezentovaní poslanci a zostali pasívni vo vyjadrení svojho práva.
Ďalej konštatovala, že sa bude hlasovať za zmenu rokovacieho poriadku, pozrela si analógiu 
NR. Tam je, že navrhuje 1/5 poslancov a u nás v návrhu predsedajúci. Ako keby tam bola iba  
časť.

JUDr. Ľupták
- v tajnom hlasovaní problém nie je. Vo verejnom, to je len návod. Keď si jednoznačne 
poviete, že poslanec, ktorý sa nevyjadril, sa zdržal hlasovania, tak je jasné kvórum.

Mgr. Jánošík
-problém je tam, že MsZ bolo zvolané nezákonne, bolo zvolané telefonicky. MsZ nepochybilo,  
nezvolal primátor mesta, poslanci nekonali v rozpore. Aj v zákone NR je, že je možné 
hlasovanie za, proti, zdržal sa hlasovania a nehlasujú a nezaratúvajú sa do ničoho.
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JUDr. Ľupták
- toto nie je prvý prípad MsZ v Poltári, kedy sa to stalo. Ono sa to stalo niekoľkokrát,  
niekoľko rokov dozadu. Treba to dotiahnuť. Teraz nebolo vyhovené protestu prokurátora,  
paradoxne prvý krát. Prvý krát bolo vyhovené, druhý krát nebolo rozhodnuté. Musel by dať  
žalobu na krajský súd. Ak by rokovací poriadok zostal v takej forme, musel by  prejsť všetky  
uznesenia mesta Poltár, ktoré boli takým spôsobom prijaté a musel by sa rozhodnúť, pretože 
je to podľa neho nezákonné.

Mgr. Jánošík
- ja tu sedím od 1998 roku ako poslanec, p. primátor ešte skôr, určite to tu nebolo. Vie, že  
v poslednom období sa to mohlo stať.

p. Klembasová
- chce sa opýtať k rokovaciemu poriadku, či tam musí byť hlasovanie podľa mien, alebo či  
stačí po prezentácii. Kto nehlasuje, počíta sa, ako keby sa zdržal hlasovania bez toho, aby sa  
to menovite vyvolávalo.

JUDr. Ľupták
- je to na poslancoch, akým spôsobom si prijmú. On potrebuje jediné a to správanie  
poslancov dostať do rokovacieho poriadku, keď sa nevyjadria. A či budú hlasovať podľa 
mien, alebo sa len zapíše koľkí boli za, proti a zdržali sa hlasovania.

p. Klembasová
- mala dotaz, že v zápisnici sa vždy píše hlasovanie menovite, ale či sa menovite má 
vyhlasovať po prezentácii

prednosta
- navrhol bod č. 10 sformulovať nasledovne:
„Ak odprezentovaný poslanec nevyužije jednu z troch možností hlasovania, t. j. hlasovať za,  
proti, alebo sa zdržať hlasovania, ale zostane pasívny vo svojom vyjadrení, považuje sa za  
zdržanie hlasovania.“
Hlasovanie podľa mien vypustíme.

p. Klembasová
- ale bod č. 9
„Predsedajúci pred každým hlasovaním zistí prítomnosť poslancov.“
bude platiť.

Hlasovanie:
Kto je za vyhovenie protestu prokurátora?
10 prítomných
10 za                                             - proti                                       - sa zdržal hlasovania

Schválenie Dodatku k Rokovaciemu poriadku Mestského zastupiteľstva v Poltári
Hlasovanie: Kto je za schválenie dodatku k rokovaciemu poriadku MsZ s tým, že bod 10. bude 
naformulovaný tak, ako ho predložil prednosta?
10 prítomných
10 za                                            - proti                                        - sa zdržal hlasovania
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Opätovné prerokovanie protestu prokurátora č. Pd 89/12 - 6 k bodu programu Zrušenie  
uznesenia MsZ č. 2/2012
JUDr. Ľupták
- protestu sa môže vyhovieť len rozhodnutím, keď je voči MsZ a to vyhovujeme protestu  
prokurátora sú dve možnosti: buď zrušíme rozhodnutie a keďže bolo vyhlásené tak, ako malo 
byť, môžete ho zmeniť. Jemu, ako prokurátorovi je jedno, ktorú možnosť poslanci využijú, ak  
chcú vyhovieť protestu prokurátora. To znamená, že vyhovujeme protestu prokurátora 
zrušujeme, alebo vyhovujeme protestu prokurátora a na základe toho meníme rozhodnutie.
Môže byť aj možnosť taká. Keď je možnosť, že vyhovujeme protestu prokurátora a rušíme 
uznesenie, nemusíme znova o tom hlasovať. Môžete ho len zrušiť, alebo zmeniť, to záleží len  
od poslancov.

p. Klembasová
-a keď zrušíme uznesenie?

JUDr. Ľupták
- ako keby sa nebolo nič dialo

prednosta
- ak by bolo iným spôsobom, muselo by sa hlasovať, ako predtým

MUDr. Baník
- hovorme konkrétne. Ak sa zruśí uznesenie č. 2/2012, máme za to, ako keby sa o tom vôbec  
nerokovalo?

p. Klembasová
- ako keby to MsZ nebolo, lebo bolo protizákonné

MUDr. Garaj
- na tom MsZ bol iba ten bod rokovania?

Hlasovanie: 
Kto je za, aby bolo vyhovené protestu prokurátora č. Pd 89/12- 6 zo dňa 8. 3. 2012a zrušené 
uznesenie č. 2/2012 zo dňa 2. 2. 2012?
10 prítomných
9 za                                 - proti                        Mgr. Brisudová sa zdržala hlasovania

Mgr. Jánošík
- konštatoval, že bol návrh, aby toto MsZ nebolo zverejnené na kamere

primátor
- schválili ste, že chcete zverejniť všetky

Mgr. Jánošík
- toto bolo nezákonné, treba stiahnuť
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primátor
- a čoho sa bojíte?

p. Klembasová
- keď nie je platné, na čo to tam má byť

Mgr.Jánošík
-treba dať hlasovať o návrhu

Hlasovanie:
10 prítomných
5 za                                          2 proti                                   3 sa zdržali hlasovania
MUDr. Baník                           Sihelský                                MVDr. Balog
MUDr. Gasperová                   Mgr. Brisudová                    Kuzmáni
Klembasová                                                                          Bodnár
MUDr. Garaj
Mgr. Jánošík

6. Záverečný účet mesta za r. 2011
prednosta
- bolo to v MsR. Diskusia bola pomerné dlhá a plodná. Jednalo sa o tie tri veci. Vyzval členov 
MsR, aby výstup zo zasadnutia predložili.

MUDr. Baník
- výstup z MsR je taký, že sme prebrali stanovisko hlavnej kontrolórky a problematické veci,  
ktoré tam sú. Ak ešte niekto niečo má, môže povedať. Vieme o čo ide. Doporučil, aby sa to  
z časových a praktických dôvodov nerozpitvávalo. Podstata je tá, že buď prijmeme záverečný  
účet bez výhrad, alebo s výhradami, potom treba opatrenia, ako sa výhrada bude naprávať.
Taký je výstup z MsR. Hovorili sme to pri stanovisku hlavnej kontrolórky. Ak niekto ešte niečo  
má, samozrejme môže povedať. 

prednosta
- v návrhu je viacej bodov. Má za to, že by sa malo hlasovať o jednotlivých bodoch osobitne.

MUDr. Baník
- mal dotaz, či sa výhrada kontrolórky týka bodu č. 1 a 2

hlavná kontrolórka
- je uhradená ako oprávnený výdavok, čiže sa premietne

prednosta
- ak budú výhrady, prešetrí sa, či boli oprávnené, alebo neoprávnené a čo sa tým spôsobilo,  
alebo nespôsobilo

p. Štrbová
- na internete sa s tým nestretla, žeby bol záverečný účet s výhradou
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Mgr. Brisudová
- treba dať hlasovať amblok

MUDr. Baník
- mal by sa dať odhlasovať ako prvý návrh, že schvaľujeme bez výhrad

Hlasovanie:
Kto je za to, aby bol schválený záverečný účet mesta za r. 2011 amblok bez výhrad?
10 prítomných
3 za                                         - proti                        7 sa zdržali hlasovania
MVDr. Balog
Kuzmáni
Sihelský

Kto je za to, aby bol schválený záverečný účet za r. 2011 s výhradami?
10 prítomných
6 za                                       1 proti                        3 sa zdržali hlasovania
MUDr. Baník                        Sihelský                      MVDr. Balog
Bodnár                                                                     Kuzmáni  
MUDr. Gasperová                                                   Mgr. Brisudová
Klembasová
MUDr. Garaj
Mgr. Jánošík

MUDr. Baník
- navrhol, keďže bol schválený záverečný účet s výhradami, aby bol daný podnet na 
prešetrenie oprávnenosti nakladania s finančnými prostriedkami sporných troch faktúr,  
ostatné nie

Hlasovanie za uvedený návrh:
10 prítomných
6 za                                  - proti                          4 sa zdržali hlasovania
MUDr. Baník                                                      MVDr. Balog
Bodnár                                                               Kuzmáni
MUDr. Gasperová                                              Sihelský      
Klembasová                                                       Mgr. Brisudová
MUDr. Garaj
Mgr. Jánošík

7. Návrh na vyradenie majetku MsPS
Mgr. Brisudová
- navrhla vyradený majetok odpredať

prednosta
- nie je použiteľný, bola tam likvidačná komisia

p. Klembasová
- či sa Avia dá do zberu
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MUDr. Garaj
- to sa iba tak nemôže dať do šrotu

prednosta
- to sa likviduje špeciálne

Hlasovanie:
Kto je za to, aby bol schválený návrh na vyradenie majetku MsPS?
10 prítomných
10 za                                  - proti                         - sa zdržal hlasovania

8. Plnenie rozpočtu za I. Q 2012
Písomný materiál poslanci dostali domov.

p. Klembasová
- mala dotaz, či za daň z bytov a stavieb nie je nič vybraté

p. Štrbová
- je to v príjmovej časti. Dane sú uvedené jednou položkou, bolo by to treba rozbiť.

p. Klembasová
- tak prečo sú dane tam rozčlenené, treba túto položku vyhodiť.

primátor
- položku opravíme

MsZ berie správu na vedomie.

9. Správa o činnosti MsPS za I. Q 2012
MUDr. Baník
- konštatoval, že zasadala dozorná rada MsPS. Za I. Q prebehla strata 8 tis. €. Boli vyko-  
návané stratové činnosti, v januári boli dovolenky. Druhý polrok sa predpokladá zníženie  
a úprava straty z dôvodu personálnych zmien. Pracovisko opustili 4 pracovníci. Dozorná 
rada dala vypracovať analýzu od 1. 1. do 30. 6. 2012. Napr. kúpalisko, ktoré nám robí straty,  
mali by sa ostatní pracovníci presúvať na iné pracovisko a mzdové náklady by sa znížili. To je  
výsledok z mestskej rady.

p. Klembasová
- zasadnutia by sa mal zúčastňovať aj p. riaditeľ a p. Budaiová

MsZ berie správu na vedomie.

10. Návrh na schválenie II. zmeny rozpočtu na r. 2012
    Bol vypracovaný písomne a poslancom zaslaný domov.
Na zasadnutí MsZ návrh okomentoval prednosta MsÚ.
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p. Klembasová
- mala dotaz, či čiastku 44. 000 € na rekultiváciu skládky v Slanej Lehote nám vrátia. Bolo to  
treba napísať do textovej časti.

Mgr. Brisudová
- konštatovala, že pri I. zmene sme navýšili na šport 3.500 € a pri II. zmene je zase návrh  
navýšiť o 1.500 €. Mala dotaz, či je to dobre, že tam dávame financie, či by sa nemohla 
telocvičňa prenajímať.

p. Štrbová
- kto by to prevádzkoval

Mgr. Brisudová
- telocvičňu navrhla využiť aj pre iné športy. Príjem tam nie je žiadny, iba výdaj.

p. Štrbová
- od 16, 00 hod. do 18, 00 trénuje Ing. Solivajs a od 18, 00 do 20,00 najstaršie žiačky. Ona 
chodí trénovať s volejbalistkami na ZŠ.

p. Klembasová
- na halu bolo schválené 6.000 € a vyčerpané nebolo nič.

MUDr. Baník
- v r. 2012 bola rozpočtovaná čiastka 2.500 €, pri I. zmene 3.500 €. Čo sa týmito financiami  
stalo? Mohli vyplatiť 1.500 € na IV. - IX mesiac.

p. Štrbová
- 2.500 € je ďalšia réžia na celý rok elektrina a voda.

Hlasovanie:
Kto je za to, aby bola schválená navrhovaná II. zmena rozpočtu?
10 prítomných
6 za                                         - proti                             4 sa zdržali hlasovania
                                                                                       MUDr. Gasperová,
                                                                                       Klembasová,
                                                                                       MUDr. Garaj
                                                                                       Mgr. Brisudová

11. Plány činnosti MsR, MsZ a hlavnej kontrolórky mesta
Mgr. Jánošík
-  predložil  návrh,  aby  sa  MsZ a  MsR konali  každé  dva mesiace,  aby  sa  predišlo  dlhým  
rokovaniam
Hlasovanie:
Kto  je  za navrhované plány  činnosti  hlavnej  kontrolórky  a MsR,  MsZ s  tým,  že  sa budú  
uskutočňovať každé 2 mesiace?
10 prítomných
10 za                                            - proti                       - sa zdržal hlasovania
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12.Správa o vývoji nezamestnanosti v meste Poltár
   Táto správa bola vypracovaná písomne a zaslaná poslancom domov.

    Zasadnutia sa zúčastni p. Repka, riaditeľ regionálneho rozvoja, ktorý konštatoval, že treba  
vypracovať program zamestnanosti pre mladých ľudí. Je 120 mil. € na vytváranie pracovných  
miest pre mládež do 29 rokov. Spolu financovanie je 5 %.

p. Klembasová
- bolo by dobré rozbehnúť sklárne, 5, alebo 10 miest je málo

primátor
- vláda robí všetky kroky na to, aby sa sklárne spustili. Správca konkurznej podstaty rokoval s  
premiérom 3 hodiny a rozhodne sa o ďalších krokoch. 

13.Schválenie odpredaja bytu č. 17 v bytovom dome č. 694
Hlasovanie:
Kto  je  za  podľa  §  9a  ods.  1,  písm.  c)  zákona  č.  138/1991  Zb.  o  majetku  obcí  v  znení  
neskorších predpisov odpredaj nehnuteľností v katastrálnom území Poltár 

-  pozemku: parcela C KN č. 2238 -  zastavané plochy a nádvoria o výmere 585 m2

-  bytu  č.17  vo vchode č.37 na  5.  poschodí  v  bytovom dome so súpisným číslom 694 na  
pozemku parcela C KN č. 2238 
- podielu priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu a spoluvlastnícky  
podiel k pozemku 41/3347 
 v celosti 1/1 v pomere  k celku zapísané na liste vlastníctva č. 2192 v k. ú. Poltár , všetko v  
cene 5 300,00 € (slovom: päťtisíctristo EUR ),
pre Štefana Markusa, rod. Markus, nar. 21.05.1991,  trvale bytom, Mateja Belu 2957/8, 974 
01 Banská Bystrica?
10 prítomných
10 za                                                   - proti                             - sa zdržal hlasovania
14. Žiadosť o odpredaj pozemkov mesta Sklárska ul. - p. Botka
Kto je za podľa § 9a) ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení  
neskorších predpisov ako aj v súlade so zásadami hospodárenia s majetkom mesta Poltár  
odpredaj nehnuteľností, pozemkov nachádzajúcich sa na Ulici sklárskej v Poltári, v lokalite  
tzv. Zábavného štvorca. Pozemky sú zastavané budovami, ktoré sú vo vlastníctve p. Júliusa 
Botku. Jedná sa o pozemky podľa geometrického plánu č. 44198116-31/08 zo dňa 18.11.2008 
ako novovytvorené  parcely: 

- CKN č. 2101/20, kultúry zastavané plochy a nádvoria o výmere    5 m2

- CKN č. 2099/1                zastavané plochy a nádvoria o výmere 191 m2

- CKN č. 2099/10              zastavané plochy a nádvoria o výmere   11 m2  

- CKN č. 2101/2                zastavané plochy a nádvoria o výmere   86 m2 
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Celková výmera pozemkov je 293 m2, katastrálne územie Poltár, v kúpnej cene 10, 00 €/m2 

pre p. Júliusa Botku, rod. Botka, nar. 26. 4. 1956, bytom Poltár, Jarmočná 703/8 v podiele  
1/1?  
10 prítomných
8 za                      - proti              MUDr. Garaj, Mgr. Brisudová sa zdržali hlasovania

15. Žiadosť o odpredaj pozemkov mesta Sklárska ul. - prekrytá terasa - p. Botka
Kto je za neschválenie odpredaja pozemku CKN parcela č. 2100/4 zastavané plochy a 
nádvoria o výmere 27 m2, katastrálne územie Poltár pre p. Júliusa Botku rod. Botka, nar. 26.  
4.1956, bytom Poltár, Jarmočná 703/8.  Pozemok sa nachádza pred stavbou s názvom zelovoc 
na Ulici sklárskej v Poltári, v lokalite tzv. Zábavného štvorca, na ktorom je postavená  
prekrytá terasa?
10 prítomných
10 za                                           - proti                                 - sa zdržal hlasovania
16. Zámer prenájmu pozemku -  Nociarová
Kto je za zámer prenájmu majetku mesta 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9c zákona č. 138/1991 Zb.z v znení  
neskorších predpisov. 
Pozemky na Jarmočnej ulici, Poltár: 
CKN parcela č. 226/9 zastavané plochy a nádvoria o výmere 89 m2 
CKN parcela č. 226/10 zastavané plochy a nádvoria o výmere 34 m2 
CKN parcela č. 226/12 zastavané plochy a nádvoria o výmere 69 m2 
CKN parcela č. 226/1 o rozmeroch 3,5 m x 18 m, cca výmera 63 m2 
pre p. Mgr. Andreu Nociarovú, bytom Jarmočná ulica č. 700/6, 987 01 Poltár s tým, že 
cena za prenájom uvedených pozemkov bude 12 € ročne?
10 prítomných
8 za                             - proti                p. Klembasová, Mgr. Brisudová sa zdržali hlasovania

p. Telek
- bola tam čistička, oni to vyčistili a majú o to záujem. P. Király vlani o to nemal záujem.

Ing. Cifraničová
- ani p. Királyová neprejavila záujem

prednosta
- priestor sa využiť ináč nedá



- 20 -
17. Spôsob prenájmu pozemku - Nociarová
Hlasovanie:
Kto schvaľuje spôsob prenájmu majetku mesta: 
prenájom z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
podľa § 9a ods. 9c zákona č. 138/1991 Zb.z v znení neskorších predpisov. 
Pozemky na Jarmočnej ulici, Poltár: 
CKN parcela č. 226/9 zastavané plochy a nádvoria o výmere 89 m2 
CKN parcela č. 226/10 zastavané plochy a nádvoria o výmere 34 m2 

CKN parcela č. 226/12 zastavané plochy a nádvoria o výmere 69 m2 

CKN parcela č. 226/1 o rozmeroch 3,5 m x 18 m, cca výmera 63 m2 

pre p. Mgr. Andreu Nociarovú, bytom Jarmočná ulica č. 700/6, 987 01 Poltár. 

Cena za prenájom pozemkov je 12 € ročne. 

10 prítomných
8 za                             - proti                p. Klembasová, Mgr. Brisudová sa zdržali hlasovania
18. Pridelenie bytu – Brandová
Hlasovanie:
Kto je za pridelenie 1 – izbového bytu č. 23 na Ul. slobody č. 730/133 na prízemí po Tiborovi 
      Oláhovi                   Blažene BRANDOVEJ, Slobody 296/5, Poltár
na skúšobnú dobu 3 mesiace. Pokiaľ nebude mať podlžnosti voči Bythermu s. r. o., bude jej  
nájomná zmluva predĺžená?
10 prítomných
10 za                            - proti                                             - sa zdržal hlasovania

19. Odpustenie nájomného – Karlík
Hlasovanie:
Kto je za odpustenie dlhu na nájomnom vo výške 467, 36 € pre p. Tibora Karlíka – TIKA,  
Sklárska 504/16, Poltár?
10 prítomných
9 za                            - proti                                             1 sa zdržala hlasovania
                                                                                          Mgr. Brisudová

20. Finančný príspevok pre Slovenský rybársky zväz
Hlasovanie:
Kto je za vyplatenie finančného príspevku vo výške 60 % z príjmov vybraných za vydanie  
rybárskych lístkov v období I. polroka 2012?
10 prítomných
10 za                            - proti                                             - sa zdržal hlasovania
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21. Žiadosť o prenechanie nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta do nájmu, alebo jeho  
      odpredaj - Trčan
Tento bod bol stiahnutý z rokovania.

22.Odmeňovanie bezpríspevkových darcov krvi
Hlasovanie:
Kto je za odmeňovanie bezpríspevkových darcov krvi, ktorí získali plaketu Dr. Jánskeho v r.  
2011 nasledovne:
Diamantová plaketa                                                                         50 €           

Zlatá plaketa                                                                                     35 €

Strieborná plaketa                                                                             25 €

Bronzová plaketa                                                                              15 €

Za humanitu, obetavosť a dobrovoľnú službu II. stupňa                  70 € 

10 prítomných
10 za                                           - proti                               - sa zdržal hlasovania

23.Návrh na udelenie ocenení Ceny mesta
Návrhy:
1. Martin Kubinec – za výnimočné umelecké, tvorivé a interpretačné počiny
2. Ján Gallo, 90. výr. nar. - zveľaďovateľ kultúry Gemera a Novohradu
3. Ing. Jaroslav Štrba – vynikajúce a významné výsledky športovej činnosti, šírenie dobrého 
mena mesta Poltár pre dosiahnuté výsledky vo volejbale

Mgr. Brisudová
- navrhla hlasovať samostatne o každom návrhu

Hlasovanie:
Kto je za to, aby p. Martin Kubinec bol ocenený Cenou mesta?
10 prítomných
3 za                                    - proti                             7 sa zdržali hlasovania
                                                                                 Mgr. Jánošík
                                                                                 Mgr. Brisudová
                                                                                 MUDr. Gasperová
                                                                                 Klembasová
                                                                                 MVDr. Balog
                                                                                 MUDr. Garaj
                                                                                 Kuzmáni
Hlasovanie:
Kto je za to, aby p. Ján Gallo bol ocenený Cenou mesta?
10 prítomných
- za                                      MUDr. Baník proti             9 sa zdržali hlasovania

Hlasovanie:
Kto je za to, aby Ing. Jaroslav Štrba bol ocenený Cenou mesta?
10 prítomných
10 za                                     - proti                              - sa zdržal hlasovania
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24. Záznam z kontroly využitia účelovej dotácie pre Slovenský Červený kríž – miestny  
spolok Poltár za r. 2011
25. Záznam z kontroly využitia poskytnutej dotácie z rozpočtu mesta pre Kynologický oddiel  
v Poltári za r. 2011
26. Záznam z vykonanej kontroly využitia účelovej dotácie pre Slovenský zväz
      protifašistických bojovníkov za r. 2011
27. Záznam z kontroly využitia účelovej dotácie pre TJ Sklotatran Poltár za r. 2011
28. Záznam z kontroly využitia dotácie pre Volejbalový oddiel Poltár za r. 2011
29. Záznam z vykonanej kontroly využitia poskytovanej dotácie pre ZO SZZP v Poltári za r.
     2011
30.Záznam z kontroly využitia poskytnutej dotácie pre MO Jednota dôchodcov v Poltári za 
r. 2011
31.Správu o kontrolnej činnosti činnosti hlavného kontrolóra za r. 2011
32.Záznam z vykonanej kontroly Spoločného obecného úradu a prehľad činnosti  
Spoločného obecného úradu v Poltári
33. Správu z kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami so zameraním na  
zákonnosť, hospodárnosť a efektívnosť vynakladania financií v prospech výchovno-
vzdelávacieho procesu žiakov ZŠ, Ul. školská Poltár
34. Záznam z kontroly používania finančných prostriedkov na preplácanie stravného
35. Záznam z vykonanej kontroly hospodárenia a činnosti Spoločného školského úradu
       v Poltári za r. 2011
36. Správu z kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami so zameraním na  
       zákonnosť, hospodárnosť a efektívnosť vynakladania financií v prospech výchovno-
       vzdelávacieho procesu žiakov Základnej školy, Slobody Poltár

    Všetky tieto správy predložila hlavná kontrolórka, boli vypracované písomne a sú prílohou 
zápisnice.

37. R ô z n e
Kto je za pridelenie 2 izbového bytu č. 4 na Ul. slobody 730/131 po Ivane Pohánkovej
                   p. Anne  T A L Á N O V E J, Fučíkova 620/8, POLTÁR
na skúšobnú dobu 3 mesiace. Pokiaľ nebude mať podlžnosti voči Bythermu s. r. o., bude jej  
nájomná zmluva predĺžená.
10 prítomných
10 za                                          - proti                                 - sa zdržal hlasovania

38. Diskusia
MUDr. Baník
- upozornil na kanálovú vpusť pri rodinnom dome Ing. Žiláka

prednosta
- zaslali sme oficiálne listy na STVAK a Regionálnu správu ciest, ale sa nehlásia k tomu. Idú  
sa dvíhať vpuste v starej časti Poltári, musíme sa dohodnúť, aby urobili aj toto.

MVDr. Balog
pripomienkoval:  za retardér na Novej ul.
                             pokosenie trávy na starom sídlisku
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mal dotaz za:     za reštauráciu Krištáľ
               za pozemky, ktoré boli odpredané talianskemu podnikateľovi

primátor
- do reštaurácie Krištáľ sme schvaľovali lapač tukov
- ohľadom pozemkov dávame do právneho stavu

p. Bodnár
- upozornil na chýbajúce dielce v oplotení na parku v Zelenom
- Ing. Žilák sa vzdal funkcie v športovej komisii
Hlasovanie:
Kto je za to, aby Ing. Peter Žilák ukončil členstvo v športovej komisii?
10 prítomných
10 za                                     - proti                                      - sa zdržali hlasovania

Mgr. Jánošík
- mal dotaz ohľadom vysporiadania pozemkov po bytovými domami
- do rozpočtu na budúci rok treba zaradiť parkoviská
- chodník od bl. „Z“ po tržnicu treba rozšíriť aspoň o meter
- MK ku garážam treba upraviť
- v pieskoviskách treba pravidelne vymieňať piesok

MUDr. Garaj
- mal dotaz za spoplatnenie parkovania

p. Klembasová
- primátor porušil zákon tým, že nepodpísal uznesenie. Keď nepodpísal, mal zvolať MsR. Čo s  
tým ideme robiť? 

primátor
- konštatoval, že uznesenie podpísal, len ho nerešpektuje. Poslanci nie sú jeho nadriadení,  
jeho volili občania. Pýtal sa právnikov a zistil, že MsZ nie je jeho nadriadené a žiadne úlohy  
nemôže primátorovi prideľovať.

p. Klembasová
- prečo kontrolórku vyhodil z porád

primátor
- vo VZN je, že bude chodiť na porady primátora. To je porada vedúcich oddelení.

p. Klembasová
- prečo si povedal, že musí mať kontrolórka od primátora priepustku, keď opustí budovu?

primátor
- podlieha podľa zákona jemu, je zamestnancom obce. Má také isté práva a povinnosti.  
Miesto výkonu je mesto Poltár. Musí dodržiavať zákonník práce.
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MUDr. Gasperová
- ona je na Vašej úrovni, podlieha MsZ. Ak pôjdeme do detailov, tak sa o tom presvedčíme.

hlavná kontrolórka 
- konštatovala, že sa obrátila na ostatných kontrolórov. Nikto v širokom okolí sa s takou 
požiadavkou nestretol. Kontrolórka podlieha pod MsZ. Má kontrolovať organizácie patriace 
pod mesto, dodržiavanie VZN. Miesto výkonu je mesto. Prezident združenia hlavných  
kontrolórov sa vyjadril, že štatutár môže podať sťažnosť MsZ, ktoré zváži a rozhodne.

p. Klembasová
- to je šikanovanie

hlavná kontrolórka
- konštatovala, že pri každom odchode sa zapíše do knihy odchodov. Minulý týždeň v stredu si  
dala na podpis priepustku na pondelok. Sekretárka jej ju odovzdala v utorok, keď ona musela 
ísť k lekárovi už v pondelok.
Za minulý týždeň ešte nemá podpísanú dovolenku, čo tak isto odovzdala.

primátor
- dovolenka bola podpísaná a zavádzaš celé MsZ. Na čo má kontrolórka služobný mobil?
Mohla zavolať. Dozadu podpisovať nebude.

hlavná kontrolórka
- vypísala si dovolenku, bola za prednostom. Primátor dal zákaz, aby jej ktokoľvek  
podpisoval okrem neho.

primátor
- priamo podliehaš mne

prednosta
- dohodli sme sa s primátorom, kto komu podpisuje a nie si sama, komu nemôžem podpisovať

primátor
- načo Ti je mobil? Dvadsiateho v ranných hodinách išiel na služobnú cestu, mala zdvihnúť  
telefón.

p. Klembasová
- nájde spôsob, ako túto vec doriešime. To nerobí žiadny primátor so svojim kontrolórom.  
Vyžiada si stanovisko, hoci aj zo ZMOS-u. Od r. 1991 robila na MsÚ, pozná situáciu a vyprosí  
si, aby sa o poslancoch vyjadril, ako o nezodpovedných, ako o ľuďoch, ktorí nemajú o nič  
záujem, bránia rozvoju mesta. Prvá časť MsZ sa niesla v tomto duchu. Necíti sa taká, žeby  
bránila v rozvoji mesta. Nemá právo sa vyjadrovať o poslancoch. Nepovedali, že nechceme 
zdravotnú starostlivosť. Je to jeho osobný názor a nie je pravdivý.

primátor
- hlavnej kontrolórke treba stiahnuť úväzok. Bola 3 mesiace na maródke a všetko stihla  
hravo. Myslí si, že nie je využitá na celý úväzok.
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hlavná kontrolórka
- niektoré úlohy prešli do ďalšieho polroka

p. Klembasová
- darmo ju nechceš, my sme ju zvolili a ty ju musíš rešpektovať

primátor
- hlavná kontrolórka musí nájsť cestu a upozorňovať jednotlivých vedúcich oddelení, čo robia  
zle. Aj to, čo napísala 5. 12, mohlo sa hneď odstrániť. Len hľadá  zádrapky a chyby. Mala by  
na veci upozorňovať.

hlavná kontrolórka
- z porád si ma vyhodil z dôvodu, že som upozorňovala na to, že niečo nie je dobre urobené,  
že zadeľujem robotu.

p. Klembasová
- keď robíš veci, ktoré nemáš odsúhlasené. Tak čo na to môže povedať.

Mgr. Jánošík
- situáciu treba riešiť. Ešte treba dva a pol roka vydržať.
Treba si sadnúť, nájsť spoločné riešenie. Hlavná kontrolórka pri výkone kontroly nie je nijako 
závislá a podriadená primátorovi. Kontrolu vykonáva na základe plánu práce a zodpovedá 
MsZ. Ak starosta bráni, porušuje platnú právnu úpravu. Myslí si, že je toto je riešiteľný  
problém.

Mgr. Brisudová
- do programu treba zaradiť interpeláciu poslancov
- požiadala športovú komisiu o spoluprácu, aby ocenila športovcov

p. Bodnár
- žiadosti o návrh išli do všetkých škôl, TJ a volejbalistom a nikto na to nereagoval.

UZNESENIE č. 5/2012
zo zasadnutia MsZ v Poltári

konané dňa 28. 6. 2012
MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO:
I.  B E R I E  N A  V E D O M I E
1. stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu mesta za r. 2011
2. hospodárenie mesta za I. Q 2012
3. hospodárenie MsPS za I. Q 2012
4. prejednanie upozornenia prokurátora č. Pd 104/12-3
5. správu o stave nezamestnanosti
6. Záznam z kontroly využitia účelovej dotácie pre Slovenský Červený kríž – miestny spolok 
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  Poltár za r. 2011
7. Záznam z kontroly využitia poskytnutej dotácie z rozpočtu mesta pre Kynologický oddiel v 
    Poltári za r. 2011
8. Záznam z vykonanej kontroly využitia účelovej dotácie pre Slovenský zväz 
    protifašistických bojovníkov za r. 2011
9. Záznam z kontroly využitia účelovej dotácie pre TJ Sklotatran Poltár za r. 2011
10. Záznam z kontroly využitia dotácie pre Volejbalový oddiel Poltár za r. 2011
11. Záznam z vykonanej kontroly využitia poskytovanej dotácie pre ZO SZZP v Poltári za r. 
      2011
12. Záznam z kontroly využitia poskytnutej dotácie pre MO Jednota dôchodcov v Poltári za r.  
      2011
13. Správu o kontrolnej činnosti činnosti hlavného kontrolóra za r. 2011
14. Záznam z vykonanej kontroly Spoločného obecného úradu a prehľad činnosti Spoločného 
      obecného úradu v Poltári
15. Správu z kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami so zameraním na zákonnosť, 
      hospodárnosť a efektívnosť vynakladania financií v prospech výchovno-vzdelávacieho 
      procesu žiakov ZŠ, Ul. školská Poltár
16. Záznam z kontroly používania finančných prostriedkov na preplácanie stravného 
       zamestnancom ZŠ, Ul. školská v Spojenej strednej škole v Poltári
17. Záznam z vykonanej kontroly hospodárenia a činnosti Spoločného školského úradu 
       v Poltári za r. 2011
18. Správu z kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami so zameraním na  
       zákonnosť, hospodárnosť a efektívnosť vynakladania financií v prospech výchovno- 
       vzdelávacieho procesu žiakov Základnej školy, Slobody Poltár
19. prijatie finančných prostriedkov z rezervy vlády SR na základe uznesenie č. 247 zo 6. 6. 
      2012 pre Mesto Poltár na dobudovanie polikliniky v sume 500.000 € a tým aj následnú  
       rekonštrukciu polikliniky v Poltári
 
II.  S C H V A Ľ U J E  
A/
1. záverečný účet Mesta Poltár za rok 2011 v súlade s § 16 ods. 10 písm. a) zákona č.  
583/2004  Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení  
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov výrokom: 
    Celoročné hospodárenie sa schvaľuje s v ý h r a d a m i.
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    Opatrenie:
    Keďže bol prijatý záverečný účet s výhradami, MsZ dáva podnet na prešetrenie   
    oprávnenosti nakladania s finančnými prostriedkami sporných troch faktúr.
2. odmeňovanie bezpríspevkových darcov krvi, ktorí získali plaketu Dr. Jánskeho v r. 2011 
nasledovne:
Diamantová plaketa                                                                         50 €           
Zlatá plaketa                                                                                     35 €
Strieborná plaketa                                                                             25 €
Bronzová plaketa                                                                              15 €
Za humanitu, obetavosť a dobrovoľnú službu II. stupňa                  70 € 
3. pridelenie 2 izbového bytu č. 4 na Ul. slobody 730/131 po Ivane Pohánkovej
                   p. Anne  T A L Á N O V E J, Fučíkova 620/8, POLTÁR
na skúšobnú dobu 3 mesiace. Pokiaľ nebude mať podlžnosti voči Bythermu s. r. o., bude jej  
nájomná zmluva predĺžená.
4. plány činnosti MsR, MsZ a plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2012
5. vyradenie nefunkčného a poškodeného majetku na základe inventarizácie k 31. 12. 2011 – 
Mestský podnik služieb v Poltári.
6. II. zmenu rozpočtu mesta na r. 2012
7. dodatok k Rokovaciemu poriadku Mestského zastupiteľstva v Poltári
8. podľa § 9a ods. 1,  písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších  
predpisov odpredaj nehnuteľností v katastrálnom území Poltár 

-  pozemku: parcela C KN č. 2238 -  zastavané plochy a nádvoria o výmere 585 m2

-  bytu  č.17  vo vchode č.37 na  5.  poschodí  v  bytovom dome so súpisným číslom 694 na  
pozemku parcela C KN č. 2238 
- podielu priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu a spoluvlastnícky  
podiel k pozemku 41/3347 
 v celosti 1/1 v pomere  k celku zapísané na liste vlastníctva č. 2192 v k. ú. Poltár , všetko v  
cene 5 300,00 € (slovom: päťtisíctristo EUR ),
pre Štefana Markusa, rod. Markus, nar. 21.05.1991,  trvale bytom, Mateja Belu 2957/8, 974 
01 Banská Bystrica.
9. podľa § 9a) ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších  
predpisov  ako aj  v  súlade  so  zásadami  hospodárenia  s  majetkom mesta  Poltár  odpredaj  
nehnuteľností,  pozemkov  nachádzajúcich  sa  na  Ulici  sklárskej  v  Poltári,  v  lokalite  tzv.  
Zábavného štvorca. Pozemky sú zastavané budovami, ktoré sú vo vlastníctve p. Júliusa Botku.  
Jedná sa o pozemky podľa geometrického plánu č. 44198116-31/08 zo dňa 18.11.2008 ako  
novovytvorené  parcely: 

-CKN č. 2101/20, kultúry zastavané plochy a nádvoria o výmere    5 m2

-CKN č. 2099/1                zastavané plochy a nádvoria o výmere 191 m2
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- CKN č. 2099/10              zastavané plochy a nádvoria o výmere   11 m2  

- CKN č. 2101/2                zastavané plochy a nádvoria o výmere   86 m2  

Celková výmera pozemkov je 293 m2, katastrálne územie Poltár, v kúpnej cene 10, 00 €/m2 

pre p. Júliusa Botku, rod. Botka, nar. 26. 4. 1956, bytom Poltár, Jarmočná 703/8 v podiele  
1/1.  
10. zámer prenájmu majetku mesta 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
podľa § 9a ods. 9c zákona č. 138/1991 Zb.z v znení neskorších predpisov. 
Pozemky na Jarmočnej ulici, Poltár: 
CKN parcela č. 226/9 zastavané plochy a nádvoria o výmere 89 m2 
CKN parcela č. 226/10 zastavané plochy a nádvoria o výmere 34 m2 
CKN parcela č. 226/12 zastavané plochy a nádvoria o výmere 69 m2 
CKN parcela č. 226/1 o rozmeroch 3,5 m x 18 m, cca výmera 63 m2 
pre p. Mgr. Andreu Nociarovú, bytom Jarmočná ulica č. 700/6, 987 01 Poltár. 
Cena za prenájom uvedených pozemkov je 12 € ročne.
11. spôsob prenájmu majetku mesta: 
prenájom z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
podľa § 9a ods. 9c zákona č. 138/1991 Zb.z v znení neskorších predpisov. 
Pozemky na Jarmočnej ulici, Poltár: 
CKN parcela č. 226/9 zastavané plochy a nádvoria o výmere 89 m2 
CKN parcela č. 226/10 zastavané plochy a nádvoria o výmere 34 m2 
CKN parcela č. 226/12 zastavané plochy a nádvoria o výmere 69 m2 
CKN parcela č. 226/1 o rozmeroch 3,5 m x 18 m, cca výmera 63 m2 
pre p. Mgr. Andreu Nociarovú, bytom Jarmočná ulica č. 700/6, 987 01 Poltár. 
Cena za prenájom pozemkov je 12 € ročne. 
12. pridelenie 1 – izbového bytu č. 23 na Ul. slobody č. 730/133 na prízemí po Tiborovi 
      Oláhovi                   Blažene BRANDOVEJ, Slobody 296/5, Poltár
na skúšobnú dobu 3 mesiace. Pokiaľ nebude mať podlžnosti voči Bythermu s. r. o., bude jej  
nájomná zmluva predĺžená.
13. odpustenie dlhu na nájomnom vo výške 467, 36 € pre p. Tibora Karlíka – TIKA, Sklárska 
504/16, Poltár
14. vyplatenie finančného príspevku vo výške 60 % z príjmov vybraných za vydanie 
rybárskych lístkov v období I. polroka 2012
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III. N E S C H V A Ľ U J E

1. odpredaj pozemku CKN parcela č. 2100/4 zastavané plochy a nádvoria o výmere 27 m2,  
katastrálne územie Poltár pre p. Júliusa Botku rod. Botka, nar. 26. 4.1956, bytom Poltár,  
Jarmočná 703/8.  Pozemok sa nachádza pred stavbou s názvom zelovoc na Ulici sklárskej v  
Poltári, v lokalite tzv. Zábavného štvorca, na ktorom je postavená prekrytá terasa. 

vyhovuje protestu prokurátora č. Pd 89/12 – 6 zo dňa 8. 3. 2012                 
                                            IV. R U Š Í
1. uznesenie č. 2/2012 zo dňa 2. 2. 2012 

V.  U D E Ľ U J E
1.Cenu mesta Ing. Jaroslavovi Štrbovi za vynikajúce a významné výsledky športovej činnosti a  
šírenie dobrého mena mesta Poltár

VI.  O D V O L Á V A
1. zo športovej  komisie Ing. Petra Žiláka

   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta  
prítomným za účasť a rokovanie mestského zastupiteľstva ukončil.

Pavel  G A V A L E C                                              Ing. Pavel  O L Š I A K
         primátor                                                                prednosta MsÚ

MVDr. Július  B A L O G                                        František  K U Z M Á N I
I.overovateľ                                                        II. overovateľ

Zapísala: Marta  K U P  Č E K O V Á
                vedúca správneho oddelenia



   Z Á P I S N I C A
napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári

dňa 28. 6. 2012
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